
Lit de jour 
Day bed

Lit lounge pour 1 à 2 personnes à la piscine selon la disponibilité. 
Incluant une bouteille de Champagne Veuve Clicquot et une assiette 
de fruits. 
Day bed for 1-2 guests at the pool upon availability including one bottle of 
Veuve Clicquot Champagne and a fruit plate.

300$ +txs +17%service

Tente cabana
Cabana tent

Tente Gazabo pour 1 à 6 personnes incluant le lit de jour, table & 
chaises, 2 chaises de piscine, une bouteille de Champagne Veuve 
Clicquot et une assiette de fruits. 
Gazebo tent for 1 to 6 guests including day bed, table & chairs, 2 single pool 
chairs, one bottle of Veuve Clicquot Champagne and a fruit plate.

375$ +txs +17%service

Cabana

Cabana pour 1 à 6 invités incluant sofa, table, haut-parleurs, 2 chaises 
de piscine, une bouteille de Champagne Veuve Clicquot et une 
assiette de fruits. 

Cabana for 1 to 6 guests including sofa, table, speakers, 2 single pool chairs, 
one bottle of Veuve Clicquot Champagne and a fruit plate. 

375$ +txs +17%service

Termes & Conditions
Terms & conditions
Les prix n’incluent pas les pourboires et taxes. Vous devez être âgé d’au moins 18 ans pour réserver. La réservation doit être faite au moins 24 heures avant l’arrivée. Une serviette par 
personne sera remise à l’arrivée. Vous avez jusqu’à 24h avant l’arrivée pour une annulation sans frais, des frais d’annulation de 50% s’appliquent. 
Tax and service are not included in the prices. You must be at least 18 years old to make a reservation. The reservation must be done at least 24hrs before  arrival. One pool towel will be given to each guest at 
reservation arrival. Cancellation fee of 50% of the rental fee will be charged if cancellation is not done at least 24hrs prior to arrival.

https://mss.mosinocorp.com:9981/api/?sk=vyWc%5B(qUZyVMv6HH%5DC63mqfneBEb4R3UQdt%5BFEgfqvVfNgjH3%5BkndWLB(D9QGS4b-MUcpzqJ(SRKzCc3nsrwU4PCkC6D%5D8%5B%5Dw*FT6qeWP)kj)u)TX4a3cHCJexrTjZSq&token=B5s((555HS27ST(dGX3afU(UCgBNNds3&rid=FF3D89D51CB38665047723C323B75B8E&lang=FR&type=Amenities&OPID=Amaya%20Dev%20Server
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